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Goedemorgen 

Het is begrijpelijk dat natuurbeheerders soorten willen laten terugkomen en ze moeten 
natuurlijk geld verdienen. 

Omdat te bewerkstelligen worden bosgemeenschappen met beschermde, bedreigde dieren, 
soorten dus, vernietigd voor een onzekere toekomst.  

Ondertussen verbranden de Nederlandse biomassacentrales nog steeds zoveel bomen, 
(energiehout uit binnen-en buitenland) dat Nederland al jarenlang op de 5e plaats staat op 
de wereldlijst van de ontbossing. 

Gaat het echt om een klein stukje bos? Vele kleine stukjes maken één grote. 

Vijfde op de wereldlijst van ontbossing, hoe kon dit gebeuren?  

Bossen verbranden in centrales of pelletkachels waarop vette subsidie stond.  

In een model heeft een gedeelte van de werkelijkheid geen plek. In het ICCP model geeft 
biomassa verbranden géén stikstof uitstoot. Een winstgevend verdienmodel werd geboren. 
In de volksmond: de houtmaffia ontstond.  

Boswachters werken bij volledig geprivatiseerde top-down organisaties. Heel vervelend voor 
hen wat ze nu moeten doen. Wat ze u vertellen heeft meer te maken met het verdienmodel, 
dan met hun opleiding. Staatsbosbeheer zou minder bezig hoeven te zijn met hun 
economische belangen, zodat ze zich weer voor de natuur kunnen inzetten.  

En die natuurorganisaties dan? Veel van die organisaties zijn verstrengeld met het beheer 
door middel van subsidies, vergunning voor onderzoek, vriendschappelijke samenwerking of 
men werkt bij beide organisaties zoals bijvoorbeeld Bas Arends, fysisch geograaf, werkte bij 
Staatsbosbeheer aan plannen voor stuifduinen, werkt voor Rijkswaterstaat en ook bij 
Stichting Duinbehoud, van onafhankelijk onderzoek is dus geen sprake. U bent toch niet zó 
makkelijk om de tuin te leiden, toch?  

Analyses door onze Duin Stichting en deskundigen worden genegeerd door provincie en 
Staatsbosbeheer. Nergens wordt inhoudelijk op ingegaan, waarom niet? 

Dank u wel 

 


